

Deltagare Svemo Erik Henriksson, Mari Stensson Pernilla Ingvarsson, Johan Johansson, Kari Fredheim, Emma W Grubb och Mikael Lundblad

- 1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning**
Mötet öppnas av ordförande Mari Stensson och dagordningen godkänns.
- 2. Val av justerare**
Kari Fredheim väljs till justerare.
- 3. Föregående protokoll**
Föregående protokoll går igenom.
- 4. Ärenden**
 - 4.1 Stöd till tävlingar – SVERA pengar**
De ansökningar som kommit in kring återstartsstöd/SVERA pengar går igenom. För att kunna få ut pengar för ansökan behöver allt vara klart i TA.
 - 4.2 UIM – regelförslag**
De förslag som kommit in går igenom och skickas in till UIM.
 - 4.3 Elitstöd**
Mötet kommer fram till att Erik och Mari ses och går igenom elitstödet.
- 5. Diskussionspunkter**
 - 5.1 Olyckan i Smedjebacken**
Den tragiska olyckan går igenom.
Mikael Lundblad redogör för hans och Christer Gustafssons interna utredning kring olyckan.
Polisens utredning är ännu inte färdig.
 - 5.2 S12**
Planen är att Mari, Pernilla och Erik ses kring detta, för att kunna färdigställa så mycket som möjligt.
- 6. Rapporter**
 - 6.1 Rapport från grenkoordinator**
Erik berättar vad som händer på SVEMO.
 - 6.2 Ekonomi**
Kari redogör för ekonomin, vilken är god.
Ett separat möte kommer hållas kring ekonomin där budget och framtid
Kommer att gås igenom.
 - 6.3 Övriga rapporter**
Vi väntar på mer information kring avstängningen efter Smedjebacken.

Protokoll Vattensportsektionen nr.5 2025

2025-08-12 Teams

-
7. **UIM/Svemo**
Pernilla Ingvarsson nämns som förslag till ledamot i UIM Comminoff.
8. **Övriga frågor**
- 8.1 **Tillfälliga licenser**
Det har inkommit en del klagomål kring den tillfälliga licensen att den är För dyr. Detta skickas med till SVEMOs styrelse.
- 8.2 **SM/RM premiering**
Mötet fastslår datumet 6/12 för detta. Då kommer regelförslag att tas upp Under dagen och middag hållas på kvällen.
- 8.3 **Arrangörsträff/Summerup**
Detta kommer att hållas 18/10. Tid och plats ännu inte fastställt.
9. **Beslut**
- 9.1 **Regel för säkerhet**
Enhälligt beslut tas om att se över säkerhetsreglerna inom Offshore. Mer Information kring detta kommer att skickas till berörda parter, samt läggas In i regelverk.
10. **Nästa möte**
Bokade möten: 16/9, 16/10, 18/11 och 10/12.
11. **Mötet avslutades**
Mötets ordförande avslutar mötet.

Vid protokollet
Erik Henriksson

Justerats av
Kari Fredheim digitalt 20250813